
Referat
Afdeling 13 & 30 Afdelingsbestyrelsesmøde

Mødedato: Torsdag 2/5 2024
Deltagere: Hans Bye Jensen, Connie Boeriis, Jens Peter Nielsen, Alex Nielsen
Fraværende: Betina Sonne

Referat fra sidste møde - Ingen kommentarer.

Nyt fra AlmenBo - Repræsentantskabsmøde 30/5 2024 kl. 17.00
Hans og Connie deltager.

Nyt fra/om afdelingen Tilbud modtaget
1) Maling af legehus samt skorsten
- Skal vi prøve noget nyt og evt lave en arbejdsweekend (eller hvad vi nu
kalde det) for at øge fællesskabet i afdelingen?
Efter snak frem og tilbage blev det besluttet at der ikke lave en
"arbejdsweekend", men at vi tager tilbuddet.
Aktion:
Hans kontakter administrationen om dette og spørger samtidig ind til om vi
har modtaget mere end et tilbud.

2) 2 Tilbud på opsætning af trådhegn
Vi skal være sikre på at tilbuddene holder vand og at der ikke kommer
ekstra omkostning, f.eks. grundet manglende plads.
Efter en snak from ot tilbage stiller vi lige nogle uddybende spørgsmål for
at sikre at der ikke kommer yderligere omkostninger ifølge tilbuddet.
Aktion:
Jens kontakter gårdmændene vedrørende dette.

3) Handicapparkering
Vi laver et forslag til afdelingsmødet.
Aktion:
Jens lavet forslaget.

Igangværende sager
Ombygning
vuggestue

- Placering af eventuel egen vaskemaskine/tørretumbler
OK til forslaget.

- Vindfang
Vi følger anbefalingen om at undvære vindfang.
Vil det være muligt at etablere et sådant i forhold til rådighedsretten?
- Spejlskab på badeværelse
Vi ønsker der er spejlskab med lys samt stikkontakt (som har kontinuerlig
strøm).
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- Varme
Vi kan ikke huske, om der er radiatorer.
- Prøveopstillig af køkken
Vil det være muligt at se en prøveopstilling af køkken (er de ens for alle
lejligheder).

25/ 2024:
Der er kommet byggetilladelse-

Rundgang Referat modtaget

Revurdering af vaskepladsen ved garagerne. Alle må bruge den, men vi
skal lave en løbende opfølgning.
Der ønskes stadig ny hængelås.
Jens informerer gårdmændene om dette.
Rykke for hvornår det sker. (JENS)

Vi har ikke gennemgået 30 års planer som nævnt i referatet. Dette skal vi
gøre opmærksom på.

Legehuset er blevet repareret. Nu trænger det til at blive malet.

Vild med vilje - Forslag om forskellige muligheder
Der er kommet forslag om tilføjelse af lille stensætning samt
et lille område/lund med frugttræer mellem afd 12 og afd 13 ? Måske inden
i området med “vild med vilje”.

Der er "markvandring" fredag d. 3/5-2024 kl. 08.00

Vi skal huske at tage højde for ombygninger/vinduer mm.

Afdelingsmøde Planlagt til d. 13/6 24 kl. 18.00
- Handicapparkeringsplads
Jens laver oplæg til forslag.
Input til årets beretning for 2023 sendes til Hans.

Anden forberedelse:

Regnskab 2023 Hans og Jens var til møde med administrationen og gennemgik vores
spørgsmål.
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Jens laver en totaloversigt/ordbog så vi lige så stille kan komme ind i
terminologien.

Fællesmøde For Viby afdelinger blev afholdt d. 18/4 kl. 18.30

Næste møde 4/6 2024
13/6 2024 - Afdelingsmøde

Eventuelt Intet
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